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„To byl ale příjemně strávený den!“ řekli jsme si po nastoupení do autobusu, který 
nás vezl zpět do naší školy v Chrašticích. A z čeho jsme se my učitelé a především 
naši žáci tak radovali? No, samozřejmě se nabízí odpověď – „Nemuseli jsme se učit.“ 
Bylo v tom ale i něco víc.  
  

Integrovaná st řední škola hotelového provozu, obchodu a 
služeb P říbram  vyhlásila na podzim soutěž na téma ANDĚL.  
Žáci 3., 5., 6. a 7. třídy chraštické školy v rámci výtvarných výchov a 
pracovních činností zapojili svoji fantazii, zručnost i tvořivost. 
Malovali, kreslili, modelovali, lepili koláže s anděly, vytvářeli 
prostorové modely andělů z nejrůznějších materiálů. Nejlepší práce 
jsme pak s sebou odvezli do příbramské sokolovny, kde byly 
všechny práce jednotlivců, skupin, tříd i kroužků vystaveny.  
  

Do sokolovny jsme dorazili první prosincový den. Byli jsme velice mile přivítáni učiteli 
i studenty ISŠ v andělském přestrojení. Objevili se zde i čerti. Ač byli všichni moc 
hodní, někteří se jim raději vyhýbali velkým obloukem. Velký úspěch u dětí měla 
prodejní výstava. Výrobky mizely z prodejních pultíků ještě dříve, než proběhlo 
zahájení celé akce. Děti si mohly nakoupit za opravdu nízké ceny nejrůznější vánoční 
dekorace, svícínky, adventní věnce, keramické andělíčky vyrobené studenty ISŠ.  
  

   

   
  
Po zahájení soutěže jsme všichni obdrželi stříbrné penízky. Vhozením do příslušných 
andělských kasiček u jednotlivých soutěžních exponátů jsme dávali hlas té práci, 
která se nám nejvíce líbila. A nemyslete si, žáci nehlasovali jen pro ty vlastní výtvory. 
Každému se opravdu líbilo něco jiného. 
 
 
 



A co hladovci, kteří si už stačili sníst celou svačinu a vypít všechno pití? Andělé 
dětem rozdali obloženou bagetu a teplý čaj. Déle jsme se bohužel zdržet nemohli. 
Čekala nás ještě plánovaná prohlídka Galerie F.Drtikola  a pak už návrat do školy.  
 

    
  
Ukončení výstavy, která byla i pro veřejnost, jsme se tedy nezúčastnili a výsledky 
soutěže nám budou teprve oznámeny. Na tom však nic nemění fakt, že celá tato 
akce byla velmi podařená, pěkně a detailně připravena. Jen škoda, že na zahájení 
nepřišlo více škol, dětí. Možná je to tím, že Příbramský and ěl měl v letošním roce 
premiéru. O to víc se budeme těšit na rok příští.  
  
Za vše ješt ě jednou ISŠ v P říbrami mnohokrát d ěkujeme.  Přivezli jsme si od Vás 
nejen dárky, nové zážitky, ale i úsměvy na tvářích s navozením vánoční atmosféry. 

  
Martina Joujová 

  
 
 
 
Fotografie z vytváření našich andělů si můžete prohlédnout zde a zde.  
Další fotky z výstavy jsou zde. 
 


